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MÖTE FÖR INOMHUSLUFTSGRUPPEN DEN 11.2.2021 

Plats: Distansmöte 

Närvarande: Personalchef Nina Granqvist, arbetsskyddsombuden Risto Ilvonen, Kirsi Nylund och Jarkko 

Widerholm, hälsovårdare Eeva-Liisa Kortelainen, städarbetsledare Irma Kelosto, hälsoinspektör Johanna 

Holmberg, husbyggnadschef Bengt Lindholm, informatör Nina Näsänen 

BEHANDLADE ÄRENDEN 

NYA OBJEKT 

Seniorhuset 

Det har rapporterats om problem. Disponenten har gjort upp reparationsförslag.  

 

OBJEKT, DÄR UNDERSÖKNINGAR PÅGÅR 

Hangonkylän koulu 

Fiberprov har tagits enligt plan och platserna där konstruktionsöppningar görs har markerats. Öppningarna 

utförs vecka 7 el. 8. Preliminär rapport över fiberprovtagningen har anlänt för kommentarer idag.  

Värmesystemet i huset har rörläckage. Reparationer pågår och värmen fungerar förhoppningsvis till 

veckoslutet.  

Biblioteket 

Ingen ny information 

Hangö högstadium 

Ingen ny information 

 

OBJEKT DÄR REPARATIONSPLANERING PÅGÅR 

Stadshuset 

Ett möte hölls med FCG för två veckor sedan. Vid mötet diskuterades även stadshuset. Ett skilt möte 

kommer att hållas om stadshuset, där undersöknings- och reparationsåtgärder diskuteras.  

Två anmälningar om inomhusluften har ankommit i januari. Dessa gäller kulturväsendets utrymmen.  

OBJEKT DÄR REPARATIONER PÅGÅR 

Räddningsverket 

Det har inte kommit nya anmälningar om inomhusluften. Konstruktionsplanering pågår. Man strävar till att 

få det här årets arbeten till beräkning i mars.  
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Idrottshuset 

Ingen ny information 

Keskuskoulu 

Provtagning i enlighet med första skedet i provtagningsplanen har inletts. Man strävar till att utföra möjliga 

reparationsarbeten under sommaren. Andra och tredje skedet i provtagningen utförs under våren. De här 

skedena gäller västra vingen, köket, matsalen och övriga ännu icke undersökta utrymmen.  

Fönstren i södra och östra vingarna korridorer behöver bytas. Man strävar till att få arbetet till beräkning i 

mars. Fönstren skall bytas sommaren 2021.  

Reparationsarbetena i östra vingen fortsätter vecka 8 med tätning av ytterväggarnas konstruktionsfogar 

från insidan.  

Föruppvärmningselement har installerats i två ventilationsmaskiner i början av januari. Funktionen av dem 

följs upp.  

Läckaget i hisstornet kommer att repareras 

Haagapuiston koulu 

Begäran om offerter skickas i februari.  

Hälsocentralen, Tandvården 

Rapporten har gåtts igenom och delats ut. Personalen informeras vid hälsocentralens månadsmöte den 2.3. 

kl. 14 genom Teams.  

OBJEKT UNDER UPPFÖLJNING 

Astrea  

Ett skilt möte hålls med FCG om fuktproblemen i nedre våningens ytterväggar. 

Halmstadsgården 

Uppföljningsundersökningarna har gjorts. Resultaten var OK.  

Ämbetshuset 

Två nya anmälningar om inomhusluften har kommit i slutet av år 2020, efter det har det inte hörts något.  

 

ÖVRIGA ÄRENDEN 

Leadsafe Oy:s lösning, som presenterades vid föregående möte granskas ytterligare. Det har inte kommit 

fram något lämpligt objekt för pilotering ännu. Avdelningen för kommunteknik har begärt offert över 

installering av systemet i den nya toaletten i Kyrkparken.  

Anmälningsförfarandet tas i bruk även på stadens öppna nätsidor. Därmed kan också kommuninvånarna 

meddela om misstanke gällande inomhusluften.  

Inomhusluftsgruppen samlas följande gång den 19.4.2021 kl 14-15.  


